
Samenwerking Stichting Huizenaanpak
Vragen VVD gesteld in commissie middelen 13 november 2019

Product Markt Combinatie is inmiddels opgezegd door Huizenaanpak en op dit moment is er dus geen 
samenwerkingsovereenkomst. Wanneer bent u hierover geïnformeerd? 
Wat heeft dit voor consequentie voor de subsidie richting Stichting Huizenaanpak?
Is in de subsidieregeling een voorwaarde opgenomen voor samenwerking met Heemsteedse 
Ondernemers?
 
1. Hoeveel subsidie heeft St Huizenaanpak ontvangen sinds haar oprichting, per jaar? 
Kunt u de bedragen uitsplitsen naar bedragen ontvangen van gemeente Heemstede, en die van de 
andere Zuid-Kennemerlandseen IJmond gemeenten waarin St Huizenaanpak actief is? 
 
2. Waaraan heeft St Huizenaanpak deze subsidie(s) besteed, sinds de oprichting tot heden? 

3. Hoe is de governance bij / het toezicht op St Huizenaanpak geregeld?

4. Er wordt gezegd dat St Huizenaanpak van organisatievorm/structuur wil veranderen. 
- Kunt u aangeven hoe de stichting eerst georganiseerd was, en hoe de stichting voornemens is zich 
in de nabije toekomst te organiseren? 
- Waarom wil St Huizenaanpak reorganiseren?
- Welke bedrijven/ondernemers zijn bij de Stichting aangesloten? 
- Wie waren/zijn nu de bestuurders van de stichting, in de “oude vorm”, en wie zullen er bestuurders 
zijn van de stichting na de beoogde reorganisatie? 
 
5. St Huizenaanpak heeft het subsidiegeld onder meer besteed aan onderzoeken. 
O.a. naar pcb’s (productmarktcombinaties; woningtypen met alle duurzame maatregelen 
doorgerekend qua kosten, baten en energieprestatie).
- Klopt dit: Omdat die onderzoeken met publiek geld zijn gedaan, zouden de resultaten ook voor 
publieke lering kenbaar moeten zijn?


